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ZÁPISNICA 

z 10. zasadnutia Kolégia rektorky UCM v Trnave v roku 2024 

17. 12. 2024 

čas: 09:00 hod. zasadacia miestnosť Z0.2-Akademický klub, Námestie Jozefa Herdu, 

Trnava 
Program: 
1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR, rektorka prof. Slobodová 

Nováková 
2. Čerpanie rozpočtu, kvestor Dr. Behro 
3. Vedecko- výskumná činnosť, prorektorka prof. Matušíková 

- VER 2026 
- Projekt strategického výskumu 
- Informácie OVaV 

4. Výchovno- vzdelávacia činnosť, prorektor doc. Šramel 
- Aktuálne informácie  

5. Vnútorný systém kvality, prorektor prof. Lenovský 
- Usmernenie rektorky na určenie osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a 

rozvoj ŠP, HK a IK v OHIK, na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich profilové 
predmety ŠP a skupín osôb zabezpečujúcich kvalitu a rozvoj HK a IK v OHIK 
(prerokovanie) 

- Analýza Hodnot.to na UCM (informatívne) 
6. Rozvoj a vonkajšie vzťahy, prorektor Dr. Brník 

- Informácie k sťahovaniu v rámci rekonštrukcie 
- Informácie o vnútornom informačnom systéme eUCM 

7. Medzinárodné vzťahy, prorektorka doc. Čajková 
- Audit internacionalizácie UCM finálna verzia 
- Informácie o aktuálne realizovaných internacionalizačných aktivitách ( BIP, BUP) 

8. Plnenie výkonnostných zmlúv, dekanstvo, riaditeľ 
9. Integrácia trnavských univerzít, rektorka prof. Slobodová Nováková 
10. Rôzne a záver 
 

Prítomní: prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD., 
prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD., doc. PhDr. Andrea Čajková, PhD., doc. JUDr. Bystrík Šramel, 
PhD., Mgr. Andrej Brník, PhD., PhDr. Marcel Behro, doc. PhDr. Michal Lukáč, PhD., doc. Mgr. 
Mariana Sirotová, PhD., doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD., doc. PhDr. Peter Horváth, PhD., doc. 
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 RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová, PhD., Dr.h.c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., Ing. Eva Zatková, 
Mgr. Nora Dostálová,  
 

Otvorenie 
 

Rektorka prof. Slobodová Nováková privítala prítomných a otvorila zasadnutie KR. 
 
 
 

Ad 1) 
Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 
Uznesenie 7/7/2024: KR prijalo návrh úprav dokumentu Zásady vytvárania DPS a návrh úprav 
dokumentu štatút RŠP. Prípadné relevantné pripomienky a zmeny budú do dokumentov 
zapracované. 
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 1/8/2024: KR berie na vedomie informácie o čerpaní rozpočtu. Rektorka prof. 
Slobodová Nováková ukladá kvestorovi na novembrové zasadnutie KR predložiť na 
prerokovanie úpravu Smernice o odmeňovaní zamestnancov UCM v Trnave.  
Uznesenie sa plní. Smernica bude predložená na prerokovanie na zasadnutí KR 28.01.2025. 
 
Uznesenie 2/9/2024: Prorektorka prof. Matušíková predložila členstvu KR návrh úpravy 
Etického kódexu UCM v Trnave a požiadala členstvo KR o pripomienkovanie tohto návrhu do 
15.12.2024. 
Uznesenie je splnené. Etický kódex UCM v Trnave bude predložený na prerokovanie na 
zasadnutí KR 28.01.2025. 
 
Uznesenie 3/9/2024: KR prerokovalo Smernicu o vytváraní, úprave, schvaľovaní a zrušovaní 
spoločných študijných programov s pripomienkou. KR ukladá prorektorovi doc. Šramelovi 
vykonať úpravy smernice, menovite z § 2 ods. 9 „Študenti prijatí na spoločný ŠP absolvujú na 
jednotlivých spolupracujúcich vysokých školách časti štúdia (akademické roky) v zmysle 
akreditovaných študijných plánov“ o odstrániť výrazy „ akademické roky“. 
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 8/9/2024: Rektorka žiada zástupcov fakúlt, aby zaslali návrh na čerpanie 
finančných prostriedkov pre excelentné tímy do 30.11.2024. 
Uznesenie je splnené. Zaslali všetci zástupcovia fakúlt okrem FPV. 
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Ad 2) 
Čerpanie rozpočtu  

 
Kvestor Dr. Behro informoval členstvo KR o čerpaní rozpočtu podľa predložených materiálov. 
Kvestor ďalej informoval, že výplaty za mesiac december budú už financované z vlastných 
príjmov fakúlt a inštitútu. Rektorka konštatovala, že tvorba vlastných príjmov je na slušnej 
úrovni a poďakovala zástupcom fakúlt za šetrenie vlastných príjmov. Rektorka ďalej 
informovala, že v najbližších dňoch budú univerzite pripísaná kompletná platba z Plánu obnovy 
v rámci Projektu integrácia trnavských univerzít a prostriedky bude možné od januára 2025 
čerpať. Rektorka ďalej informovala, že univerzite boli doručené financie v rámci projektu Audit 
internacionalizácie. 
Kvestor doplnil, že relevantné čísla v súvislosti s celkovým čerpaním rozpočtu budú predložené 
na februárovom zasadnutí KR a bude známy hospodársky výsledok UCM. 
 
Uznesenie 1/10/2024: KR berie na vedomie informácie o čerpaní rozpočtu.  
 
 
 

Ad 3) 
VER 2026 

Projekt strategického výskumu 
Informácie OVaV 

 
Prorektorka prof. Matušíková pripomenula členstvu KR, že zástupcom fakúlt bol doručený 
návrh strategického projektu s názvom Spoločnosť v zrkadle vody – dlhodobý strategický 
výskum v oblasti analýzy odpadových vôd ako nástroja pre monitorovanie verejného zdravia a 
environmentálnej bezpečnosti. Prof. Matušíková žiada o doplnenie kľúčových aktivít a zaslanie 
návrhu personálnej matice najneskôr do polovice januára 2025. 

Prof. Matušíková ďalej informovala, že prebehlo hodnotenie projektov v rámci FPPV grantov, 
ktoré budú aj v roku 2025 rozšírené o finančnú podporu z mechanizmu plánu obnovy (Early 
Stage grantov). Vzhľadom k počtu žiadostí boli financie rozdelené medzi všetkých žiadateľov. 
Bol však zavedený kľúč, ktorý odstupňoval výšku pridelenej sumy podľa získaného bodového 
ohodnotenia. Univerzite už bola zaslaná zálohová platba na granty na rok 2025 vo výške 60 tisíc 
eur; v januári UCM požiada aj o refundáciu grantov z roku 2024. Rektorka prof. Slobodová 
Nováková konštatovala, že takmer na všetkých zložkách univerzity je dostatočné množstvo 
podávaných žiadostí o grant, vyzvala však dekana Dr. Štofka, aby motivoval svojich 
zamestnancov na podávanie žiadostí o granty. 
Prof. Matušíková ďalej informovala, že boli odoslané formuláre tvorivého prostredia v rámci VER 
2026 na formálnu kontrolu na MŠVVaŠ SR. Za dve vedné oblasti formuláre zatiaľ zaslané neboli, 
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 a to za Históriu a za Filozofiu. Prof. Matušíková upozornila, že tieto formuláre je potrebné 
vypracovať v čo najkratšom čase a pripomenula, že všetky potrebné dokumenty sú k dispozícii 
na MS Teams. Dekanka doc. Sirotová informovala, že pracovné tímy čelili zdravotným 
prekážkam ale formuláre sú už rozpracované. 
Prof. Matušíková informovala KR o zaslaní formulárov pre vypracovanie výročnej správy o 
tvorivej činnosti UCM. Zdôraznila, že viaceré súbory údajov budú spracované OVaV resp. CIZ 
a  budú poskytnuté fakultám začiatkom februára. 
  
Uznesenie 2/10/2024: KR berie na vedomie informácie o procese prípravy na VER 2026, 
Projekte strategického výskumu a aktuálne informácie OVaV. 

 
 
 

Ad 4) 
Výchovno- vzdelávacia činnosť 

Aktuálne informácie  
 

Prorektor doc. Šramel informoval členstvo KR o pripravovanej aktualizácii Študijného poriadku 
UCM v Trnave v zmysle odporúčaní SAAVŠ. V priebehu januára  2025 bude kontaktovať 
príslušných prodekanov so žiadosťou o vyjadrenie k návrhu tejto aktualizácie. Doc. Šramel ďalej 
informoval, že na ostatnom zasadnutí AS UCM nebola schválená aktualizovaná Smernica 
o doktorandskom štúdiu, z čoho vyplýva, že priebeh doktorandského štúdia bude naďalej 
podliehať pôvodnej verzii smernice. Rektorka doplnila, že aktualizovaná Smernica 
o doktorandskom štúdiu mala byť platná od nového AR, takže bude opätovne predmetom 
rokovaní.  
Doc. Šramel ďalej reagoval na otázky a nejasnosti v rámci akreditácie nových ŠP. Informoval 
zástupcov fakúlt, že nový študijný program je akreditovaný až potom, čo je zapísaný do registra 
študijných programov a až potom je možné na ŠP prijímať študentov. Doc. Šramel upozornil, že 
pri prijímaní študentov na nový ŠP je potrebné dodržiavať dvojmesačnú lehotu od zverejnenia 
prijímacieho konania po jeho ukončenie. Keďže prijímanie študentov na nový ŠP predstavuje 
časovo náročný proces, doc. Šramel odporúča začať s akreditáciou nových ŠP v čo najkratšom 
čase, aby bolo možné otvoriť prijímacie konanie na nasledujúci AR. Doc. Šramel ďalej upozornil 
na potrebu dodržiavať základné predpisy a procesy v rámci vytvárania ŠP. Návrh na vytvorenie 
nového ŠP je najskôr potrebné evidovať do AIS, zaslať na schválenie pani rektorke, v rámci tohto 
kroku sa k návrhu vyjadruje aj doc. Šramel a po kontrole a odsúhlasení návrhu doc. Šramelom, 
resp. pani rektorkou bude návrh postúpený na prerokovanie do RVHK. Pi zasielaní žiadostí pani 
rektorke je potrebné evidovať ich do Memphisu. Dekanka doc. Čábyová upozornila, že pri 
evidencii do AIS musí mať ŠP pridelený unikátny kód, ktorý udeľujem MŠVVaŠ SR. Doc. Šramel 
vysvetlil, že pri evidencii je ŠP udelený kód, ktorý sa následne po zverejnení v registri ŠP prepíše 
na unikátny kód pridelený ministerstvom. 
Doc. Šramel ďalej informoval o Disciplinárnej komisii UCM. Členka za FMK avizovala, že sa vzdá 
členstva v DK, zatiaľ však nezaslala oficiálne stanovisko. Doc. Šramel prosí dekanku FMK 
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 o preverenie situácie, prípadné zaslanie návrhu nového člena DK. Disciplinárne komisia UCM 
bude zasadať 17.01.2025 a je potrebné, aby bola funkčná.  
Doc. Šramel ďalej informoval o zasadnutí Rady pre vzdelávanie a výchovu. Rada sa zaoberala 
hlavne problematikou znižovania koeficientu pri Mgr. štúdiu a prijala uznesenie, v ktorom 
odmieta zníženie koeficientu z pôvodných 1.5 na 1, keďže takýto krok zníži úroveň Mgr. štúdia 
a demotivuje študentov. Rektorka prof. Slobodová Nováková upozornila, že zo strany MŠVVaŠ 
SR nebudú takéto uznesenia akceptované, keďže prof. Kanovský trvá na znížení. Cieľom 
ministerstva je zníženie počtu Mgr. ŠP a zvýšenie profesijne orientovaných ŠP.  Zníženie 
koeficientu teda bude zapracované v metodike rozpočtu a výraznejšie zmeny sa 
nepredpokladajú.   
 
Prorektor doc. Šramel ďalej informoval, že všetky učiteľské ŠP na FF sú pripravené na 
prerokovanie do RVHK. Čaká sa už len na vyjadrenie Sekcie VŠ, ktorej UCM zaslala žiadosť 
o vydanie stanoviska. Doc. Šramel informoval, že učiteľské ŠP budú v RVHK prerokované 
a vyjadrenie zo Sekcie VŠ bude doložené spätne.  
 
Uznesenie 3/10/2024: KR berie na vedomie aktuálne informácie v rámci výchovno- vzdelávacej 
činnosti. 
 
 
 

Ad 5) 
Vnútorný systém kvality 

Usmernenie rektorky na určenie osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP, 
HK a IK v OHIK, na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich profilové predmety ŠP a skupín 

osôb zabezpečujúcich kvalitu a rozvoj HK a IK v OHIK (prerokovanie) 
Analýza Hodnot.to na UCM (informatívne) 

 
Prorektor prof. Lenovský predložil členstvu KR Návrh úpravy Usmernenie rektorky na určenie 
osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP a OHIK a na vytváranie skupín osôb 
zabezpečujúcich profilové predmety ŠP a kvalitu a rozvoj OHIK na UCM. Prof. Lenovský navrhol 
v dokumente vykonať úpravu, aby pri inauguračnom konaní boli najmenej dve z piatich osôb 
s titulom profesor. Prodekanka doc. Ondrejovič Chmelová, dekanka doc. Čábyová a dekan doc. 
Horváth nie sú stotožnení s týmto návrhom, keďže by to mohlo byť pre UCM nevýhodné. 
Riaditeľ doc. Lukáč s návrhom súhlasí. Prof. Lenovský upozornil, že táto zmena by bola výhodou 
aj pri zostavovaní inauguračných komisií a podotkol, že keďže dokument je podávaný formou 
usmernenia je v ňom v prípade potreby do budúcna možné vykonávať zmeny. Dekanka doc. 
Čábyová a prodekanka doc. Ondrejovič Chmelová sa informovali, či nenastane problém v rámci 
celkového koeficientu tvorivej činnosti, ktorý by mal priemerne dosahovať hodnotu A+. Prof. 
Lenovský upozornil na nesprávnu interpretáciu smernice a vyzval zástupcov fakúlt, aby tento 
problém ďalej diskutovali na osobných stretnutiach. Zástupcovia fakúlt a inštitútu súhlasili. 
Prof. Lenovský ďalej predložil členstvu KR analýzu Hodnot.to UCM, z ktorej vyplývajú 
hodnotenia študentov na UCM v Trnave. Analýza má len informatívny charakter. Rektorka prof. 
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 Slobodová Nováková doplnila, že všetky relevantné výstupy sú implementované vo vnútorných 
predpisoch UCM. 
 
Uznesenie 4/10/2024: KR prerokovalo  Usmernenie rektorky na určenie osoby majúcej hlavnú 
zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP, HK a IK v OHIK, na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich 
profilové predmety ŠP a skupín osôb zabezpečujúcich kvalitu a rozvoj HK a IK v OHIK, 
o navrhnutých úpravách bude prorektor prof. Lenovský rokovať so zástupcami fakúlt 
a inštitútu.  
 
 
 

Ad 6) 
Rozvoj a vonkajšie vzťahy 

Informácie k sťahovaniu v rámci rekonštrukcie 
Informácie o vnútornom informačnom systéme eUCM 

 
Prorektor Dr. Brník informoval členstvo KR o plánovanom sťahovaní priestorov pre potreby 
rekonštrukcie budov UCM. DR. Brník informoval, že v spolupráci s kvestorom bol zabezpečený 
prenájom skladu. Vysťahovať je potrebné v prvom rade priestory budovy na Hajdóczyho ulici. 
Dr. Brník informoval, že zo strany zamestnancov univerzity je potrebná príprava a zbalenie vecí 
na sťahovanie, zvyšok zabezpečí sťahovacia firma. V januári 2025 je naplánované sťahovanie 
priestorov Univerzitnej knižnice UCM a v máji 2025 je naplánované sťahovanie zvyšku 
priestorov budovy na Hajdóczyho ulici. Dr. Brník ďalej požiadal dekanku doc. Sirotovú 
o poskytnutie miestnosti FF, keďže je potrebná pre umiestnenie dvoch študijných referentiek 
z budovy na Hajdóczyho ulici. Dekanka doc. Sirotová súhlasí s uvoľnením priestorov, 
upozorňuje však FF budú priestory chýbať a je potrebné ich sprístupniť alebo nahradiť v čo 
najkratšom čase. 
 Dekan Dr. Štofko žiada o zabezpečenie miestnosti pre potreby prodekanky FZV. Dr. Brník 
miestnosť zabezpečí.  
Dekanka doc. Sirotová upozorňuje, že psychologické testy nie je vhodné presúvať do skladu, 
musia byť uskladnené v archíve UCM, keďže sú to citlivé dáta. Rektorka prof. Slobodová 
Nováková súhlasí, psychologické testy budú uskladnené v archíve UCM.  
Prorektor Dr. Brník upresnil, že z budovy na Hajdóczyho ulici bude potrebné sťahovať všetko, 
z ostatných budov nebude potrebné sťahovať kompletné vybavenie  a zariadenie priestorov, 
viac informácií však poskytne zástupcom fakúlt v priebehu januára a februára 2025.  
Dr. Brník informoval, že informácie o vnútornom informačnom systéme eUCM bude 
prezentovať na nasledujúcom zasadnutí KR. 
 
 
Uznesenie 5/10/20.24: KR berie na vedomie aktuálne informácie o sťahovaní v rámci 
rekonštrukcie budov UCM v Trnave. 
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Ad 7) 
Medzinárodné vzťahy 

Audit internacionalizácie UCM finálna verzia 
Informácie o aktuálne realizovaných internacionalizačných aktivitách ( BIP, BUP) 

 
Prorektorka doc. Čajková informovala členstvo KR, že podrobnejšie informácie o výsledkoch 
Auditu internacionalizácie, konkrétne finálna verzia Akčného plánu internacionalizácie UCM, 
bude predložená na januárovom zasadnutí KR, keďže univerzite ešte nebola od panelu expertov 
doručená finálna verzia tohto dokumentu. Po doručení bude Akčný plán UCM zaslaný na 
MŠVVaŠ SR a následne bude univerzite vyplatená druhá časť finančných prostriedkov z tohto 
projektu.  
Doc. Čajková ďalej informovala o úrovni a význame zapojenia UCM do The Baltic University 
Programme. Keďže UCM v Trnave sa 1.10.2024 stala národným centrom tohto programu, 
pracovníčky Oddelenia medzinárodných vzťahov UCM sa zúčastnili na úvodnom stretnutí so 
zástupcami The Baltic University Programme a ďalších národných centier vo Švédskej Uppsale. 
Zo stretnutia vyplynulo mnoho informácií, práv a povinností pre UCM v Trnave. Doc. Čajková 
informovala, že sa uskutoční informačný seminár pre prodekanov jednotlivých zložiek 
univerzity, na ktorom budú informovaní o výstupoch tohto stretnutia ako aj možnostiach 
vyplývajúcich zo zapojenia do tohto programu.  
Doc. Čajková ďalej informovala o priebehu dvoch informačných seminárov pod vedením Dr. 
Kuhnovej. Na seminároch bola predstavená otvorená výzva Erasmus+ projekty partnerstiev 
a komunikovaná bola stratégia tvorby žiadostí na Erasmus+ KA 171. 
Doc. Čajková ďalej informovala o priebehu UCM International Staff Week. Univerzita naplnila 
povinú kvótu 18 účastníkov zo zahraničia a teda ISW bol realizovaný ako BIP.  
Ďalej doc. Čajková informovala o pripravovanom študentskom BIP v spolupráci s dvomi 
zahraničnými partnermi. 
 

Uznesenie 6/10/2024: KR berie na vedomie informácie o Audite internacionalizácie 
a informácie o aktuálne realizovaných internacionalizačných aktivitách. 

 
 

Ad 8) 
Plnenie výkonnostných zmlúv 

 
Rektorka prof. Slobodová Nováková požiadala dekanstvo a riaditeľa, aby sa vyjadrili k plneniu 
výkonnostných zmlúv. Dekanka doc. Sirotová informovala, že v rámci ukazovateľov 
pedagogickej činnosti bude zavedené prijímacie konanie na niektorých ŠP, ako napríklad 
psychológia. Doc. Sirotová ďalej upozornila, že v súvislosti so zahraničnými študentmi je 
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 potrebné v centrálnom registri študentov kontrolovať, či je správne uvedený príznak 
zahraničného študenta, inak MŠVVaŠ študentov neuznáva. Prorektor doc. Šramel informoval, 
že o tomto probléme budú upovedomené aj zamestnankyne študijného oddelenia. Doc. Sirotová 
ďalej informovala, že na Katedre slovenského jazyka FF bude založený systém certifikovania 
slovenského jazyka pre zahraničným študentov, najmä§ z Ukrajiny. Systém certifikovania je 
potrebný pre prijímacie skúšky na FF, aby bola zabezpečená potrebná jazyková úroveň 
študentov. Doc. Sirotová dala do pozornosti, že systém certifikovania budú môcť využívať 
i ostatné zložky UCM. Doc. Sirotová ešte informovala, že na FF je pripravovaný profesijne 
orientovaný ŠP Sprievodca v cestovnom ruchu v spolupráci s TRUNI a je plánovaný i spoločný 
ŠP Cudzí jazyk v manažérskej praxi v spolupráci s IM UCM. 
 
Dekanka doc. Čábyová informovala, že FMK zaslala na akreditáciu profesijne orientovaného ŠP. 
Návrh bol už prerokovaný v RVHK. Doc. Čábyová ďalej informovala, že na FMK zvýšili počet 
doktorandov z iných univerzít.  
 
Riaditeľ doc. Lukáč informoval, že v rámci získavania zahraničných študentov plánujú 
zástupcovia IM vycestovať do oblasti Srbska, v ktorej žije veľké množstvo Slovákov. IM má už aj 
aktuálne značný počet študentov z tejto oblasti. Rovnaký potenciál na získanie študentov vidí 
doc. Lukáč i v Kazachstane a v Českej republike, konkrétne v okolí Ostravy. 
 
Prodekanka doc. Ondrejovič Chmelová informovala, že na FPV prebehla analýza študijných 
programov a prijímacieho konania. Vedenie FPV uvažuje o zavedení kritéria minimálneho počtu 
bodov v rámci doktorandského štúdia. FPV spolupracuje i s inými univerzitami, ktoré posúvajú 
záujemcov o doktorandské štúdium na FPV, sú to UKF a UMB, keďže tieto dve univerzity majú 
limitovaný počet na doktorandské miesta. 
 
Dekan doc. Horváth informoval, že v rámci získavania zahraničných študentov a zvyšovania 
kvality štúdia sa na FSV aktuálne spracovávajú návrhy na akreditáciu ŠP v cudzom jazyku 
European Studies a Európska verejná správa. Záujem o tieto ŠP sa radikálne zvyšuje. Doc. 
Horváth predpokladá, že návrhy budú na prerokovanie RVHK predložené v lehote dvoch 
mesiacov.  
 
Dekan Dr. Štofko informoval, že FZV môže v rámci efektivity štúdia znížiť niektoré kritériá 
v súvislosti s absolvovaním povinnej praxe študentov. Dr. Štofko ďalej informoval, že FZV má 
otvorenosť, problém pri prijímaní zahraničných študentov však vidí najmä v prijímacom konaní 
v slovenskom jazyku a vo výučbe predmetov v slovenskom jazyku.  
 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala, že plnenie výkonnostných zmlúv bude 
opätovne predmetom zasadnutí KR v roku 2025. 
 
Uznesenie 7/10/2024: KR berie na vedomie informácie v rámci plnenia výkonnostných zmlúv.  
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Ad 9) 
Integrácia trnavských univerzít 

 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala dodatok k zmluve o dotácii v rámci Konzorcia 
trnavských univerzít bol už podpísaný ministrom školstva a aktuálne UCM očakáva zaslanie 
finančných prostriedkov. S TRUNI prebiehajú rokovania v rámci tvorby spoločných ŠP, avšak po 
voľbe rektora TRUNI ešte nie sú vymenovaní všetci prorektori, čo do veľkej miery rokovania 
limituje.  
V rámci investičných aktivít, aktuálne prebieha príprava na rekonštrukciu priestorov budovy na 
Hajdóczyho ulici, kreslia sa projekty a začína vysťahovanie priestorov. Ďalej bolo  uzavreté 
verejné obstarávanie na rekonštrukciu strechy na Bučianskej ulici. V súvislosti s novou budovou 
v Piešťanoch sa ukončuj príprava verejného obstarávania a do konca januára prebehne otváranie 
ponúk. V Špačinciach boli vykonané potrebné búracie a čistiace práce a je naplánovaná stavba 
novej budovy na kľúč. V súvislosti s budovou na Námestí J. Herdu prebieha finálny opis zákazky. 
Rektorka informovala, že problém je s budovou jedálne TopRelax UCM, kde vypracovaný 
statický posudok nebol pozitívny, ďalšie kroky budú predmetom rokovania s prevádzkovateľom 
jedálne.  
 
Uznesenie 8/10/2024: KR berie na vedomie informácie v rámci Integrácie trnavských 
univerzít.  
 
 

Ad 10) 
Rôzne a záver 

 
Predseda AS UCM doc. Višňovský informoval o aktuálnej situácii v AS. AS zasadal 10.12.202, na 
zasadnutí bol schválený rektor TRUNI prof. Lichner za člena Vedeckej rady UCM, AS sa vyjadril 
k dvom návrhom na člena Správnej rady UCM a bola zverejnená výzvy na obsadenie jedného 
miesta v SR UCM. Doc. Višňovský ďalej informoval, že voľby na členov AS prebehli na všetkých 
súčastiach UCM, predpokladá sa, že AS v novom zložení bude zasadať na začiatku letného 
semestra AR 2024/2025 a bude si voliť svoje štruktúry. Rektorka prof. Slobodová Nováková 
informovala o novele zákona, ktorá udáva povinnosti AS v súvislosti so schvaľovaním 
predkladaných dokumentov, bude pripravený sumár novelizácie. Rektorka  závere poďakovala 
doc. Višňovskému za jeho prácu počas výkonu funkcie predsedu AS, spolupráca bola vždy 
konštruktívna a flexibilná.  
 
Predsedníčka odborov Mgr. Dostálová informovala o podpise Kolektívnej zmluvy UCM v Trnave. 
Vyššia kolektívna zmluva zatiaľ podpísaná nebola, ďalej prebiehajú rokovania so zástupcami 
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 MŠVVaŠ SR. Sumár najdôležitejších bodov Kolektívnej zmluvy UCM bol zaslaný všetkým 
zamestnancom univerzity formou emailu.  
 
Kontrolórka Ing. Zatková informovala o ukončení dvoch kontrol, ďalšie podnety na začatie 
kontroly neboli zaslané. Ing. Zatková informovala, že zo strany MŠVVaŠ SR bola doručená výzva 
na vypracovanie ročnej správy o petíciách a sťažnostiach, správa už je v procese prípravy.  
 
Dekanka doc. Sirotová oficiálne poďakovala rektorke prof. Slobodovej Novákovej za možnosť 
dokončenia Konferencie EDUCOM počas ohlásenia bombového útoku na pôde UCM v Trnave. 
 
 
V Trnave, 19.11.2024 
 
 
Zapísala: Mgr. Kristína Obúlaná  ............................................ 

 

Overila: doc. PhDr. Andrea Čajková, PhD.  ............................................ 

 

 

 

 

                                                       prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD. 

                                                                                        rektorka UCM v Trnave 
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